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ZAB.0002.10.2022 

Protokół Nr XLVII/22 

z obrad XLVII Sesji Rady Powiatu we Włocławku 
z dnia 9 listopada 2022 roku  

 

1) Otwarcie obrad XLVII Sesji Rady Powiatu 
 
Pan Zygmunt Stanisław Wierzowiecki – Przewodniczący Rady Powiatu we Włocławku 
w dniu 9 listopada 2022 r. o godz. 13:05 otworzył obrady XLVII Sesji Rady Powiatu we 
Włocławku. Powitał radnych, Pana Romana Gołębiewskiego - Starostę Włocławskiego, Panią 
Jolantę Sakowską - Skarbnika Powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych oraz 
przedstawicieli środków masowego przekazu a także wszystkich obecnych na sali obrad.  
Poinformował, że zgodnie z art. 15 ust. 1a ustawy o samorządzie powiatowym, obrady rady 
powiatu są transmitowane on-line i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz 
i dźwięk. Każda osoba uczestnicząca w obradach rady powinna zapoznać się ze stosowną 
informacją zamieszczoną w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na tablicy ogłoszeń 
dotyczącą ochrony danych osobowych.  
Lista obecności zaproszonych osób stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

2) Stwierdzenie quorum 
 
Przewodniczący Rady poprosił o potwierdzenie swojej obecności poprzez włożenie karty do 
czytnika i przyciśniecie odpowiedniego przycisku.  
Stwierdził, że aktualnie w obradach Rady Powiatu bierze udział 20 radnych, co wobec 
ustawowego składu Rady Powiatu wynoszącego 21 radnych stanowi wymagane quorum, a 
zatem obrady są prawomocne. 
Wydruk obecności radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

3) Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie ewentualnych wniosków 
w sprawie jego zmiany.   

 
Przewodniczący Rady poinformował, że w materiałach na sesję radni otrzymali porządek 
obrad XLVII Sesji Rady Powiatu we Włocławku. Zgodnie z art. 15 ust. 2 ustawy 
o samorządzie powiatowym - Rada Powiatu może wprowadzić zmiany w porządku obrad 
bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady.  
Zgodnie z § 17 ust. 3 Statutu Powiatu Włocławskiego - z wnioskiem o uzupełnienie lub 
zmianę porządku obrad może wystąpić radny, komisja, klub radnych, zarząd, starosta. 
Wniosek powinien zawierać uzasadnienie faktyczne.  
Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem – czy któryś z uprawnionych podmiotów 
chciałby w tej chwili zgłosić wniosek o uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad 
XLVII sesji?  
Przewodniczący Rady powiedział, że Zarząd Powiatu pismem: 

 z dnia 9 listopada 2022 r.  wniósł o  uzupełnienie porządku obrad polegające na: 
 wprowadzeniu autopoprawki do projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2022 – 2029 (tekst jednolity);  
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 wprowadzeniu autopoprawki do projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2022 (tekst jednolity).  

 
Radni otrzymali wniosek zarządu powiatu oraz uzasadnienie faktyczne (załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu). 
Przypominał, że procedura głosowania wygląda w ten sposób, że przystępując do głosowania 
są radni zobowiązani do przyciśnięcia odpowiedniego przycisku na pulpicie, to jest 
odpowiednio „za” – zielony przycisk z literą Z, „przeciw” – czerwony przycisk z literą P, 
„wstrzymuję się” – żółty z literą W.  
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 
Zapytał radnych, kto jest za uzupełnieniem punktu 15 zmienionego porządku obrad XLVII 
sesji o  autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2022-2029 (tekst 
jednolity)? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnieniu w porządku 
obrad autopoprawki do projektu uchwały (tekst jednolity).  
 
Przewodniczący Rady zapytał, kto jest za uzupełnieniem punktu 16 zmienionego porządku 
obrad XLVII sesji o  autopoprawkę do projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 
uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2022 (tekst jednolity)? 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Powiatu postanowiła o uwzględnieniu w porządku 
obrad autopoprawki do projektu uchwały (tekst jednolity).  
 
Przewodniczący Rady zapytał – czy któryś z uprawnionych podmiotów chciałby w tej chwili 
zgłosić wniosek o uzupełnienie lub zmianę ustalonego porządku obrad XLVII sesji? Radni 
nie złożyli wniosków.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma innych zmian, to poinformował, że 
porządek obrad uwzględniający zmiany otrzymali radni w dniu sesji (załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu).  
Poinformował, iż porządek składa się z 20 punktów i przystąpił do realizacji porządku obrad 
dzisiejszej sesji.  

 
4) Przyjęcie protokołu nr XLVI/22 z dnia 28 września 2022 roku. 

 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z paragrafem 27 ust. 1 pkt 3 Statutu Powiatu 
Włocławskiego został sporządzony protokół z obrad XLVI Sesji, który był do wglądu 
w Kancelarii Przewodniczącego Rady oraz w Biuletynie Informacji Publicznej.  
Do dnia dzisiejszego nie zgłoszono zastrzeżeń lub poprawek do protokołu.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, a sprzeciwu nie było, to 
stwierdził, że rada powiatu przyjęła protokół nr XLVI/22 z dnia 28 września 2022 r.  
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5) Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od 

dnia 28 września 2022 r. do 25 października 2022 r. Sprawozdanie Starosty 
Włocławskiego z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 26 października 
2022 r. do dnia sesji.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z art. 12 pkt 4 ustawy o samorządzie 
powiatowym oraz § 69 Statutu Powiatu – Rada Powiatu rozpatruje sprawozdanie z wykonania 
uchwał rady i jego działalności między sesjami oraz sprawozdanie starosty z działalności 
zarządu od dnia przekazania radzie sprawozdania zarządu z wykonania uchwał rady i jego 
działalności pomiędzy sesjami do dnia sesji.  
W dniu dzisiejszej sesji radni sprawozdanie Starosty.  
Przewodniczący ogłosił przerwę. 
Po przerwie wznowił obrady rady i zapytał radnych czy są pytania, uwagi do 
przedstawionego sprawozdania? 
Pan Roman Gołębiewski - Starosta Włocławski poinformował, że w sprawozdaniu zarządu 
nie wydrukowało się sprawozdanie z dzisiejszego zarządu, sprawozdanie starosty. Dotyczy 
ono tylko przyjęcia zmiany w budżecie na rok 2022 i autopoprawki do wieloletniej prognozy 
finansowej. O tych tematach będzie się dyskutować w kolejnych punktach dzisiejszego 
posiedzenia. Starosta poinformował, że taki problem techniczny się pojawił.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 9 listopada 2022 r. przyjęła 
Sprawozdanie Zarządu Powiatu i Sprawozdanie Starosty Włocławskiego.  
Sprawozdanie Zarządu Powiatu we Włocławku z jego działalności w okresie od dnia 
28 września 2022 r. do 25 października 2022 r. Sprawozdanie Starosty Włocławskiego 
z działalności Zarządu Powiatu za okres od dnia 26 października 2022 r. do dnia sesji stanowi 
załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
 

6) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany nazwy Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku i nadania 
Statutu Powiatowemu Centrum Zdrowia – Samodzielnemu Publicznemu 
Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmiany nazwy 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku oraz 
nadania statutu jednostce. 
Przewodniczący Rady poprosił Panią Ewę Kończyńską – Przewodniczącą Komisji Zdrowia 
i Spraw Społecznych o przedstawienie prac nad projektem uchwały. 
Pani Ewa Kończyńska – Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych 
poinformowała, że komisja na posiedzeniu w dniu 2 listopada br. analizowała projekt 
uchwały w sprawie zmiany nazwy Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku i nadania Statutu Powiatowemu Centrum Zdrowia – 
Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni Specjalistycznych we Włocławku. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.   
Radny Jerzy Pawłowski powiedział, że czytając statut, w paragrafie 12 ust. 1 - PCZ 
prowadzi gospodarkę finansową w formie samodzielnego. Chyba jest błąd stylistyczny, bo 
piszącym chyba chodziło o to, że prowadzi gospodarkę finansową na zasadach określonych 
dla samodzielnych zakładów opieki zdrowotnej określonych w ustawie oraz w oparciu 
o obowiązujące przepisy. Odnośnie organów i struktury organizacyjnej, radnemu wydaje się, 
że trochę jest okrojony zakres dla zadań dla organów.  Minimalistycznie napisane są zadania 
odnośnie rady społecznej. Wiadomo, że są zadania ustawowe, ale można określić też jeszcze 
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inne sprawy. Uwaga dotyczy też § 9 ust. 8 - w razie nieobecności dyrektora zastępstwo 
wykonuje upoważniona przez dyrektora osoba. Dla radnego powinno być dopisane, która 
wyraziła zgodę.   
Starosta Włocławski powiedział, że nie były wprowadzane żadne zmiany do obecnego 
statutu jednostki. Celem zmiany jest tylko wprowadzenie w obieg publiczny nazwy, której 
używa się od pewnego czasu, tj. Powiatowe Centrum Zdrowia, tak, aby ten nowy budynek 
kojarzył się z Powiatem Włocławskim. Tylko takich zmian w istniejącym statucie dokonało 
się i te sformułowania były w poprzednim. Uściślając odpowiedź na zadania rady społecznej, 
to jest odwołanie do ustawy, do ich zadań określonych ustawowo. Te wszystkie zadania 
przypisane radzie społecznej przez ustawę – ona wykonuje. Tu także nie następuje żadna 
zmiana, co do stanu obecnego.   
Przewodniczący Rady zapytał czy statut pozostaje ten sam, co był? Czy radny J. Pawłowski 
wnosi o poprawki?  
Starosta Włocławski powiedział, że zgadza się z tym, że czasami czas wymusza zmiany 
w statucie. Starosta zaproponował, że jeżeli radni takie potrzeby widzą, to należałoby 
popracować nad zmianami, na spokojnie przemyśleć wszystkie zmiany, które powinny się 
znaleźć w statucie, jeżeli w ogóle takie są potrzebne, bo trudno staroście wypowiedzieć się 
w tym temacie, jeżeli ktoś z radnych ma pomysł, to starosta poprosił o sugestie. W dniu 
dzisiejszym dokonuje się tylko zmiany technicznej, związanej ze zmianą jednostki. Wiąże się 
to przede wszystkim z tym, że będzie się próbować aplikować o środki zewnętrzne dla tej 
inwestycji w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Kujawsko-
Pomorskiego. Tam partnerem w realizacji projektu musi być podmiot leczniczy i też chce się, 
aby już teraz to się zadziało, aby przy tym wnioskowaniu funkcjonowała już nazwa, która 
będzie funkcjonować w przyszłym roku, czy to przy realizacji tej inwestycji, czy przy jej 
rozliczeniu tak, aby później tego nie zmieniać. Starosta nie kwestionuje wniosków, uwag, 
sugestii przekazywanych przez pana radnego czy przez inne osoby. W dniu dzisiejszym 
starosta poprosił Wysoką Radę o przyjęcie tej jednej technicznej zmiany związanej z nazwą 
jednostki. 
Przewodniczący Rady w związku z brakiem głosów w dyskusji, przystąpił do procedury 
głosowania. 
Poprosił o przyciśniecie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania:  
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba nie głosowała 
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 listopada 2022 r. została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie zmiany nazwy Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku i nadania Statutu 
Powiatowemu Centrum Zdrowia – Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Przychodni 
Specjalistycznych we Włocławku stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 listopada 2022 r. w sprawie zmiany nazwy 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Przychodni Specjalistycznych we Włocławku i nadania 
Statutu Powiatowemu Centrum Zdrowia – Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi 
Przychodni Specjalistycznych we Włocławku stanowi załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu.  
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7) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia stawek opłat za usunięcie 
pojazdów z dróg położonych na obszarze powiatu włocławskiego i ich 
parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych 
w wyniku odstąpienia od usunięcia pojazdu na 2023 r.   
 

Przewodniczący Rady powiedział, że Rada Powiatu w myśl art. 130a ustęp 6 ustawy Prawo 
o ruchu drogowym ustala corocznie, w drodze uchwały, wysokość opłat za usunięcie 
i przechowywanie usuniętego z drogi pojazdu oraz wysokość kosztów powstałych w razie 
odstąpienia od usunięcia pojazdu.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Bogdana Domżalskiego – Przewodniczącego Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Bogdan Domżalski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 28 października br. analizowała projekt 
uchwały dotyczący ustalenia stawek opłat za usunięcie pojazdów z dróg położonych na 
obszarze powiatu włocławskiego i ich parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości 
kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od usunięcia pojazdu na 2023 r. Komisja 
jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radni nie podjęli dyskusji. 
Przewodniczący Rady w związku z brakiem głosów w dyskusji, przystąpił do procedury 
głosowania uchwały.  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania:  
Za – 21 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 listopada 2022 r. została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie ustalenia stawek opłat za usunięcie 
pojazdów z dróg położonych na obszarze powiatu włocławskiego i ich parkowanie na 
parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku odstąpienia od usunięcia 
pojazdu na 2023 r. stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 listopada 2022 r. w sprawie ustalenia stawek 
opłat za usunięcie pojazdów z dróg położonych na obszarze powiatu włocławskiego i ich 
parkowanie na parkingu strzeżonym oraz wysokości kosztów powstałych w wyniku 
odstąpienia od usunięcia pojazdu na 2023 r. stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 
 

8) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych 
w publicznym transporcie zbiorowym, dla których organizatorem jest Powiat 
Włocławski oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego.   

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy wyznaczenia siedmiu linii 
komunikacyjnych w powiatowych przewozach pasażerskich, dla których organizatorem jest 
Powiat Włocławski.  
Przewodniczący Rady poprosił Pana Bogdana Domżalskiego – Przewodniczącego Komisji 
Infrastruktury i Rozwoju o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Bogdan Domżalski – Przewodniczący Komisji Infrastruktury i Rozwoju 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 28 października br. analizowała projekt 
uchwały dotyczący wyznaczenia linii komunikacyjnych w publicznym transporcie 
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zbiorowym, dla których organizatorem jest Powiat Włocławski oraz wyrażenia zgody na 
zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego.  
Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję.  
Radni nie podjęli dyskusji. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystępuje do 
procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśniecie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania:  
Za – 21 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 listopada 2022 r. została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie wyznaczenia linii komunikacyjnych 
w publicznym transporcie zbiorowym, dla których organizatorem jest Powiat Włocławski 
oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego 
transportu zbiorowego stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 listopada 2022 r. w sprawie wyznaczenia linii 
komunikacyjnych w publicznym transporcie zbiorowym, dla których organizatorem jest 
Powiat Włocławski oraz wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług 
w zakresie publicznego transportu zbiorowego stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 
protokołu.   
 

9) Rozpatrzenie projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie 
i przechowywanie statków lub obiektów pływających w 2023 r.   
 

Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy ustalenia opłat za usunięcie 
i przechowywanie obiektów pływających z obszaru wodnego Powiatu Włocławskiego na rok 
2023.  Przewodniczący poprosił Pana Wojciecha Rudzińskiego – Przewodniczącego Komisji 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska o przedstawianie prac nad projektem uchwały.   
Pan Wojciech Rudziński – Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 28 października 2022 r. analizowała projekt 
uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub 
obiektów pływających w 2023 r.  Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad przedłożonym projektem uchwały. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystępuje do 
procedury głosowania uchwały.  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku. 
Wyniki głosowania:  
Za – 21 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 listopada 2022 r. została podjęta.  
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Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie ustalenia wysokości opłat za 
usunięcie i przechowywanie statków lub obiektów pływających w 2023 r. stanowi załącznik 
nr 18 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 listopada 2022 r. w sprawie ustalenia 
wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub obiektów pływających w 2023 r. 
stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.  
 

10) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu 
Włocławskiego do Kujawsko – Pomorskiego Stowarzyszenia Samorządowego 
„Salutaris”.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy przystąpienia powiatu do 
stowarzyszenia Salutaris, którego ideą jest wspieranie idei samorządu terytorialnego i obrany 
wspólnych interesów członków.   
Przewodniczący poprosił Pana Mariusza Bladoszewskiego – Przewodniczącego Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o przedstawienie prac nad projektem 
uchwały.  
Pan Mariusz Bladoszewski – Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 27 października 
2022 r. analizowała projekt uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Włocławskiego do 
Kujawsko – Pomorskiego Stowarzyszenia Samorządowego „Salutaris”. Komisja pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radny Kazimierz Kaca poprosił starostę o przedstawienie uzasadnienia w stosunku do 
podejmowanych uchwał w punktach 10 i 11. Czy będą jakieś korzyści i dlaczego do tego 
stowarzyszenia przystępuje się?  
Starosta Włocławski powiedział, że są to niezależne sprawy. Obydwa projekty uchwał 
dotyczą związków, jedno jest stowarzyszenie, drugie związek. Salutaris jest to stowarzyszenie 
działające przy strukturach samorządu województwa, które zakłada, że jego członkami są 
samorządy z terenu województwa kujawsko – pomorskiego. Włącza się ono przy wystąpieniu 
klęsk żywiołowych. Uczestniczy w nim większość samorządów z województwa i z naszych  
terenów. Powiat Włocławski jest jednym z nielicznych powiatów, który nie jest w strukturach 
tego stowarzyszenia. Na tę chwilę składka jest symboliczna 5 gr od mieszkańca. Jeśli chodzi 
o powiat, tj. to kilka tysięcy złotych w skali roku. Zauważyć można było pewne wsparcie dla 
mieszkańców w przypadku klęsk żywiołowych czy to wichur, czy innych zdarzeń, które 
miały miejsce. Także kilka organizacji społecznych zostało wsparte przez to stowarzyszenie. 
W ocenie starosty warto, aby za tą symboliczną składkę solidarnie z wszystkimi samorządami 
z naszego terenu w tym stowarzyszeniu uczestniczyć, bo tych zdarzeń nieprzyjaznych dla 
mieszkańców jest coraz więcej i tutaj powiat dobrze, jeśliby miał także swoją malutką 
cegiełkę w działalności tego stowarzyszenia. Drugi punkt – to związek powiatów 
województwa kujawsko – pomorskiego. Jest to związek, który powstał kilkanaście lat temu 
przy pierwszej perspektywie finansowej Unii Europejskiej. Jego celem była realizacja zadań 
geodezyjnych tak, aby one mogły zostać wsparte ze środków europejskich i takie też zadania 
w naszym samorządzie w trzech ostatnich kadencjach były realizowane. Zakończyło się to 
bardzo dużym sukcesem. Wiele przedsięwzięć czy to digitalizacja, czy ortofotomapa, czy 
ewidencja gruntów ze wsparciem 85% zostało w naszym powiecie, jak i we wszystkich 
powiatach województwa kujawsko – pomorskiego, zostało wykonane. Uczestnicząc 
w konwentach w skali kraju, województwo kujawsko – pomorskie podawane jest, jako 
przykład w realizacji zadań geodezyjnych w związku a przede wszystkim, że powstał ten 
związek. Płaciło się tam składkę ok. 17 000 zł w skali roku a te wszystkie zadania geodezyjne 
kilkudziesięciomilionowe na przestrzeni tych lat z 85% wsparciem zostały wykonane. 
W związku z tym, że w nowej perspektywie finansowej na te działania nie przewiduje się już 
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środków finansowych, mało tego, te wszystkie rzeczy, które mogły być dofinansowane, 
zostały wykonane. W rozmowach z partnerami w tym związku ze starostami tych wszystkich 
powiatów naszego województwa, uznano, że przystąpi się do rozwiązania tego związku. Jest 
to dość czasochłonne, kosztochłonne, praktycznie funkcjonuje to, jako wirtualny 20 powiat, 
bo takie same zasady rozliczenia posiada. Do tej pory ciężar funkcjonowania brał na siebie 
powiat żniński i pracownicy tego starostwa. Cele założone zostały wykonane w 100%. Nie 
ma pomysłu na dalsze funkcjonowanie tego związku. Aby nie ponosić kosztów jego 
funkcjonowania bez aktualnych potrzeb wszyscy ustalili, że przystąpi się do rozwiązania tego 
związku.  
Radny Jerzy Pawłowski powiedział, że gmina Lubraniec uczestniczy praktycznie od 
początku powstania stowarzyszenia Salutaris. Stowarzyszenie oprócz działalności pomocowej 
w wyniku zdarzeń losowych, ma również inną działalność szkoleniową czy promocyjną, 
ochrony przeciwpożarowej, tematykę bezpieczeństwa, różne konferencje. Radny miał 
uczestniczyć w październiku na szkoleniu dla pracowników i stowarzyszenia Salutaris 
w Toruniu. Był w centrum szkolenia uzbrojenia, w którym za kilka dni był Prezydent RP 
Andrzej Duda. Radny oglądał muzeum, odnośnie sytuacji na granicy wschodniej w Europie 
związane z wojną w Ukrainie. Referat wygłosił dr Robert Reczkowski.  Radny poleca 
każdemu, kto się interesuje sprawami bezpieczeństwa wysłuchanie tego referatu i tych 
wywodów naukowych jaki Wydział Bezpieczeństwa UMK prowadził. Powiedział, m.in. 
o podwalinach, jakie wniósł prof. Zbigniew Brzeziński dotyczące analizy bezpieczeństwa 
sytuacji w Europie Wschodniej, następnie o aktualnej sytuacji NATO, ile jest wojsk na 
granicy wschodniej, jak NATO jest zaangażowane. To jest tego typu działalność 
SALUTARIS.   
Radna Anna Kozłowska powiedziała, że rada jest w momencie podjęcia uchwały w sprawie 
przystąpienia do stowarzyszenia samorządowego SALUTARIS. Gmina Boniewa od wielu lat 
jest członkiem tego stowarzyszenia. Są z tego same plusy, same korzyści. Zawsze, jeżeli coś 
się wydarzy, tak jak powiedział pan starosta, to są głównie klęski żywiołowe, pomoc 
w klęskach żywiołowych. Tutaj pan radny powiedział o różnych formach szkolenia. Też 
radna przyznała, że kiedykolwiek nie zgłosiłaby do stowarzyszenia, do SALUTARIS, 
potrzeby pomocy np.: dach zerwało, biedna rodzina, a gmina nie dysponuje takimi ekstra 
środkami, to gmina wystąpiła z wnioskiem i oczywiście zawsze za każdym razem otrzymuje 
pomoc. Radna uważa, że bardzo dobrze, że powiat przystępuje i należy liczyć na to, że tylko 
z tego będą płynęły same korzyści. Składka nie jest wielka, to są groszowe sprawy 
w przeliczeniu na mieszkańca, 5 gr.  Gmina też płaci a zyskuje bardzo dużo. To jest zdanie 
poparcia. 
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy ktoś chciałby zabrać głos? Radni nie podjęli 
dalszej dyskusji. Przewodniczący powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przed 
procedurą głosowania, poprosił o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa 
o wejściu w życie uchwały daty – 9 listopada 2022 r.   
Przewodniczący Rady przystąpił do procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 listopada 2022 r. została podjęta.  
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie przystąpienia Powiatu 
Włocławskiego do Kujawsko – Pomorskiego Stowarzyszenia Samorządowego „Salutaris” 
stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu.  
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Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 listopada 2022 r. w sprawie przystąpienia 
Powiatu Włocławskiego do Kujawsko – Pomorskiego Stowarzyszenia Samorządowego 
„Salutaris” stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu.  
 

11) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie likwidacji Związku Powiatów 
Województwa Kujawsko – Pomorskiego.   

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy wystąpienia do 
Zgromadzenia Związku Powiatów Województwa Kujawsko – Pomorskiego o rozwiązanie 
i likwidację Związku Powiatów Województwa Kujawsko – Pomorskiego.  
Przewodniczący poprosił Pana Mariusza Bladoszewskiego – Przewodniczącego Komisji 
Administracji, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego o przedstawienie prac nad projektem 
uchwały.  
Pan Mariusz Bladoszewski – Przewodniczący Komisji Administracji, Bezpieczeństwa 
i Porządku Publicznego poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 27 października 
2022 r. analizowała projekt uchwały w sprawie likwidacji Związku Powiatów Województwa 
Kujawsko – Pomorskiego. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos?  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady w związku z brakiem głosów w dyskusji, poprosił przed procedurą 
głosowania, o uzupełnienie paragrafu 3 projektu uchwały, gdzie jest mowa o wejściu w życie 
uchwały daty – 9 listopada 2022 r.   
Przystąpił do procedury głosowania. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
1 osoba nie głosowała  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 listopada 2022 r. została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie likwidacji Związku Powiatów 
Województwa Kujawsko – Pomorskiego stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 listopada 2022 r.  w sprawie likwidacji 
Związku Powiatów Województwa Kujawsko – Pomorskiego stanowi załącznik nr 25 do 
niniejszego protokołu.    
 

12) Informacja Zarządu Powiatu o stanie realizacji zadań oświatowych w roku 
szkolnym 2021/2022 w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 
Włocławski.   
 

Przewodniczący Rady powiedział, że stosownie do przepisów art. 11 ust. 7 ustawy z dnia 
14 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe - organ wykonawczy jednostki samorządu 
terytorialnego, przedstawia organowi stanowiącemu jednostki samorządu terytorialnego 
informację o stanie realizacji zadań oświatowych tej jednostki za poprzedni rok szkolny, 
w tym o wynikach egzaminu maturalnego i egzaminu zawodowego. 
Radni otrzymali informację za rok szkolny 2021/2022. 
Przewodniczący Rady poprosił Pana Karola Matusiaka – Przewodniczącego Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu o przedstawienie prac nad informacją.  
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Pan Karol Matusiak – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
poinformował, że posiedzenie komisji odbyto się w dniu 28 października 2022r., na którym 
komisja przyjęła Informację Zarządu Powiatu o stanie realizacji zadań oświatowych w roku 
szkolnym 2021/2022 w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Włocławski.   
Przewodniczący Rady zapytał czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Radni nie podjęli 
dyskusji.   
Przewodniczący powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosów sprzeciwu, a głosów sprzeciwu nie 
było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 9 listopada 2022 r. przyjęła 
Informację.  
Informacja Zarządu Powiatu o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 
2021/2022 w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Włocławski stanowi 
załącznik nr 26 do niniejszego protokołu.    
 

13) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia rocznego „Programu 
współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na 2023 rok”.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy uchwalenia na rok 2023 
programu współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami, których cele statutowe obejmują prowadzenie działalności pożytku publicznego. 
Do projektu uchwały dołączony jest załącznik zawierający postanowienia zawarte w dwunastu 
rozdziałach. Przewodniczący poprosił Pana Karola Matusiaka – Przewodniczącego Komisji 
Edukacji, Kultury i Sportu o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Karol Matusiak – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
poinformował, że posiedzenie komisji odbyło się w dniu 28 października 2022 r., na którym 
komisja analizowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy 
Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 
2023 rok”. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, czy ktoś chciałby zabrać 
głos?  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to przystępuje do 
procedury głosowania uchwały.  
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
1 osoba nie głosowała  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 listopada 2022 r. została podjęta.  
Projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego „Programu współpracy Powiatu 
Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi 
w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2023 rok” 
stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu.   
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 listopada 2022 r. w sprawie uchwalenia 
rocznego „Programu współpracy Powiatu Włocławskiego z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na 2023 rok” stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu.  
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14) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których 
organem prowadzącym jest Powiat Włocławski.  

 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały dotyczy uchwalenia regulaminu 
wynagradzania nauczycieli, którzy są zatrudnieni w szkołach i placówkach, dla których 
organem prowadzącym jest powiat włocławski w związku ze zmianą zapisów Karty 
Nauczyciela z dnia 5 sierpnia 2022 r. 
Przewodniczący poprosił Pana Karola Matusiaka – Przewodniczącego Komisji Edukacji, 
Kultury i Sportu o przedstawienie prac nad projektem uchwały. 
Pan Karol Matusiak – Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
poinformował, że posiedzenie komisji odbyło się w dniu 28 października 2022 r., na którym 
komisja analizowała projekt uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których organem prowadzącym jest 
Powiat Włocławski. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 
Radni nie podjęli dyskusji. 
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma dyskusji, to przystępuje do procedury 
głosowania uchwały. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiednio przycisku. 
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
1 osoba nie głosowała  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 listopada 2022 r. została podjęta.  
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku w sprawie uchwalenia regulaminu 
wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których organem 
prowadzącym jest Powiat Włocławski stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu.   
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 listopada 2022 r. w sprawie uchwalenia 
regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach, dla których 
organem prowadzącym jest Powiat Włocławski stanowi załącznik nr 32 do niniejszego 
protokołu.  
 

15) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2022 – 2029 
wraz z autopoprawką (tekst jednolity).  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w załączniku nr 1 i 2 
wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Włocławskiego.  
W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali autopoprawkę wraz z tekstem jednolitym. 
Przewodniczący poprosił Pana Włodzimierza Kaczmarka – Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 27 października 2022 r. analizowała projekt 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Włocławskiego na lata 2022 – 2029. Komisja jednogłośnie, pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały wraz z autopoprawką. 
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Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie ma głosów w dyskusji, to poprosił 
o uzupełnienie paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 9 listopada 
2022 r.  
Przewodniczący przystąpił do procedury głosowania uchwały wraz z autopoprawką. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 20 
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0 
1 osoba nie głosowała  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 listopada 2022 r. została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 2022 – 2029 stanowi 
załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 
Autopoprawka do projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2022 – 2029 stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu.  
Tekst jednolity projektu uchwały stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 listopada 2022 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Włocławskiego na lata 
2022 – 2029 stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu. 
 

16) Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2022 wraz z autopoprawką (tekst 
jednolity).  
 

Przewodniczący Rady powiedział, że projekt uchwały dotyczy zmian w planie dochodów 
i  wydatków oraz na wniosek dysponentów środków budżetowych. 
W dniu dzisiejszych obrad radni otrzymali autopoprawkę wraz z tekstem jednolitym. 
Przewodniczący poprosił Pana Włodzimierza Kaczmarka – Przewodniczącego Komisji 
Budżetu i Finansów o przedstawienie prac nad projektem uchwały.  
Pan Włodzimierz Kaczmarek – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów 
poinformował, że komisja na posiedzeniu w dniu 27 października 2022 r. analizowała projekt 
uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 
2022. Komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały wraz z autopoprawką. 
Radny Kazimierz Kaca zwrócił się z prośbą o przekazanie paru zdań w sprawie 
autopoprawek.  
Pani Jolanta Sakowska – Skarbnik Powiatu przedstawiła najważniejsze zmiany, jakie 
zostały dokonane od czasu, kiedy radni dostali materiały i kiedy była komisja a tutaj zaszły 
okoliczności, że autopoprawką trzeba dokonać pewne zmiany. Jeżeli chodzi o stronę 
dochodu, to zwiększa się plan dochodów z tytułu środków z rezerwy subwencji ogólnej. 
Powiat otrzymał dodatkowe środki w wysokości 511 611 zł.   Również zwiększa się plan 
dochodów z tytułu odsetek od lokat o kwotę 160 000 zł. Ponadto zwiększa się plan dochodów 
w związku z decyzjami wojewody kujawsko-pomorskiego, gdzie realizuje się zadania zlecone 
i zadania własne, w związku z decyzjami o zwiększonych kwotach dotacji na te zadania. I tak 
w rozdziale 70005, czyli gospodarka gruntami i nieruchomościami jest wzrost o 4 653 zł, 
w rozdziale 71012 - zadania z zakresu geodezji i kartografii o kwotę 11 880 zł, w rozdziale 
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75011 -urzędy wojewódzkie wzrost o 3 148 zł, również w rozdziale 85321, czyli to są zespoły 
do spraw orzekania o niepełnosprawności jest tu też wzrost o 35 860 zł. Ponadto jeszcze, 
jeżeli chodzi o Środowiskowy Dom Samopomocy Społecznej w Kowalu również tutaj jest 
zwiększenie o 15 978 zł, jak i decyzja o zwiększeniu środków na domy pomocy społecznej 
w ogólnej wartości to 34 902 zł oraz Powiatowy Urząd Pracy urealnienia dochody, jak i są 
tutaj też dochody z projektu, do którego przystępuje Powiatowy Urząd Pracy. Jest to projekt 
unijny w ramach RPO województwa kujawsko-pomorskiego wielkości całkowitej 63 000, 
rozłożone na lata 2022 -2023. W tym roku to wielkość po dochodach 12 600. Jest to projekt 
pod nazwą „Aktywne włączenie społeczeństwa powiatu włocławskiego”. Jeżeli chodzi 
o stronę wydatkową, to w Starostwie Powiatowym, jako w jednostce, zwiększa się plan 
wydatków oczywiście o te kwoty dotacji zwiększone przez wojewodę, o której skarbnik 
mówiła, jeżeli chodzi o stronę dochodową. Przenosi się środki między szkołami 
niepublicznymi, zwiększa się kwotę na szkołę niepubliczną w Modzerowie. Tam jest 
specjalna nauka i z rozdziału 81117 z Chocenia, po prostu jest to przeniesienie tylko między 
rozdziałami w ramach budżetu, który już jest na ten cel. Zwiększa się środki w rozdziale 
75075 na promocję o kwotę 30 000 zł a wynika to z potrzeby związanej z organizacją spotkań 
z mieszkańcami powiatu w związku ze zbliżającymi się świętami Bożego Narodzenia. 
Ponadto w związku z tym, że Starostwie realizowane jest, wpisane jest do budżetu takie 
zadanie inwestycyjne „Rozbudowa budynku DPS Rzeżewo” i w związku z tym, że na razie 
brak jest możliwości aplikowania o środki finansowe, to zadanie to zostaje przeniesione 
w wieloletniej perspektywie na rok 2024. W związku z tym w tym roku zdejmuje się 
z budżetu tą kwotę. Jeżeli chodzi o Powiatowy Zarząd Dróg, to wprowadza się nowe zadanie 
inwestycyjne pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej w miejscowości Kłóbka sygnalizacja 
świetlna” na kwotę 150 000 zł. Związane to jest głównie z potrzebą wykorzystania tych 
środków, jakie otrzymano w bieżącym roku, tj. 1 015 000 zł z rezerwy subwencji na 
inwestycje mostowe. Tam już w ramach tych środków, bo tam jest 50% udziałów, 
przeprowadziło się dwie inwestycje, tj. postępowania przetargowe w umowach i w toku jest 
realizacja właściwie na etapie końcowym. Zostały środki z oszczędności z tego 1 015 000 zł, 
jest to kwota 36 906,62 zł.  One powinny być wykorzystane do końca roku, do pełnego 
wykorzystania stuprocentowego, ponieważ chce się aplikować, składać wniosek na rok 
przyszły o te środki również w tej rezerwy, na inwestycje o tym charakterze, na które jest ta 
rezerwa, więc powinno się wykorzystać w 100% te środki otrzymane w bieżącym roku są 
w zadaniu - zimowe utrzymanie dróg, po podpisaniu umów z wykonawcami na zimowe 
utrzymanie w sezonie 2022/2023. Są tutaj oszczędności na kwotę 299 921 zł, z czego uwalnia 
się do budżetu 219 921 zł, 80 000 zł dołoży się też do tego nowego zadania. Jeżeli chodzi 
o Powiatowy Zarząd Dróg, o tą tematykę związaną z drogami, to jeszcze do wieloletniej 
prognozy finansowej również wprowadza się te 4 zadania. Będzie się tu pozyskiwać środki na 
rok przyszły, zostały złożone wnioski z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg. Żeby była 
ciągłość tych zadań, one rozpoczęły się w bieżącym roku dokumentacjami, z uwagi na to, 
żeby była i zgodność, i ciągłość tych zadań do wieloletniej prognozy finansowej wstawiło się 
te zadania z współfinansowaniem z Rządowego Funduszu i środkami własnymi.  Jeżeli 
chodzi o Powiatowy Urząd Pracy, to tak jak już skarbnik mówiła, tutaj przystąpił Powiatowy 
Urząd Pracy do tego projektu. Projekt generalnie ma na celu utworzenie i funkcjonowanie 
klubów integracji społecznej w celu aktywizacji społeczno-zawodowej mieszkańców powiatu 
włocławskiego. Te środki mają posłużyć tutaj na dodatki wypłacane pracownikom, którzy 
będą ten projekt prowadzić.  Ponadto skarbnik jeszcze poinformowała, że powiatowy 
ośrodek, dom dziecka Jaś, to zwiększa się tutaj plan finansowy po stronie wydatków o kwotę 
18 960 zł, głównie na wynagrodzenia. Związane jest to z koniecznością opieki całodobowej 
dla dzieci poniżej 1 roku życia. Występują takie sytuacje i w związku z tym trzeba 
całodobowo zapewnić opiekę nad tymi małymi dziećmi. Również tutaj zostają przesunięte 
środki między paragrafami klasyfikacji na zakup leków i niezbędne potrzeby. W PCPR,  
w zespole do spraw orzekania, uwalnia się kwotę 35 860 zł do budżetu, czyli te nasze środki 
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zastępując środkami otrzymanymi z dotacji wojewody, w dps – ach, jak i w DPS Izbica Kuj. 
Ogółem zwiększa się plan wydatków o kwotę 34 902 zł. Ona jest dedykowana na 
wynagrodzenia, nie jest jakaś ogromna, ale z taką wskazówką od wojewody.  Ponadto 
dokonuje się przeniesień środków finansowych w dziale 801 – oświata i wychowanie i dziale 
854 – poradnie psychologiczno – pedagogiczne, przenosząc środki między szkołami 
i poradniami, między rozdziałami i między paragrafami klasyfikacji budżetowej bez 
zwiększania ogólnych nakładów w budżecie na oświatę, tylko dokonując niezbędnych 
przeniesień, które są potrzebne z uwagi na utworzenie nowych oddziałów techników 
i zwiększenia liczby godzin etatowych, nadmiarowych, aneksów do arkuszy organizacyjnych 
w roku szkolonym 2022/2023, gdzie nastąpił wzrost etatów i struktury zatrudnienia, wypłatę 
wynagrodzeń pracownikom pedagogicznym, wypłatę dodatków wiejskich, na bieżące 
potrzeby, na zakup oleju, pomocy dydaktycznych.   
Przewodniczący Rady w związku z brakiem głosów w dyskusji, poprosił o uzupełnienie 
paragrafu 3, gdzie jest mowa o wejściu w życie uchwały daty – 9 listopada 2022 r.  
Przystąpił do procedury głosowania uchwały wraz z autopoprawką. 
Poprosił o przyciśnięcie odpowiedniego przycisku.  
Wyniki głosowania: 
Za – 21  
Przeciw – 0  
Wstrzymało się – 0  
Wydruk z głosowania stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu.  
Na podstawie przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała 
Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 listopada 2022 r. została podjęta. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2022 stanowi załącznik nr 39 do niniejszego 
protokołu.   
Autopoprawka do projektu uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniającej uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2022 stanowi załącznik nr 40 
do niniejszego protokołu. 
Projekt uchwały Rady Powiatu we Włocławku zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 
budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2022 (tekst jednolity) stanowi załącznik nr 41 do 
niniejszego protokołu.  
Uchwała Rady Powiatu we Włocławku z dnia 9 listopada 2022 r. zmieniająca uchwałę 
w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Włocławskiego na rok 2022 stanowi załącznik nr 42 
do niniejszego protokołu.  
 

17) Informacja Starosty Włocławskiego uwzględniająca wyniki analizy danych 
zawartych w oświadczeniach majątkowych składanych w każdym roku przez 
osoby do tego zobowiązane za rok miniony oraz analizy danych zawartych 
w oświadczeniach majątkowych złożonych w ciągu roku, w innych terminach, w 
związku ze zdarzeniami, z których wynika obowiązek złożenia oświadczenia 
majątkowego.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że przedłożona informacja dotyczy analizy oświadczeń 
majątkowych złożonych do Starosty Włocławskiego przez członków zarządu powiatu, 
sekretarza powiatu, skarbnika powiatu, kierowników jednostek organizacyjnych powiatu, 
osoby zarządzające i członków organu zarządzającego powiatową osobą prawną oraz osoby 
wydające decyzje administracyjne w imieniu starosty.  
Przewodniczący otworzył dyskusję nad przedłożoną informacją. 
Radni nie podjęli dyskusji.  
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Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 9 listopada 2022 roku przyjęła 
Informację. 
Informacja Starosty Włocławskiego uwzględniająca wyniki analizy danych zawartych 
w oświadczeniach majątkowych składanych w każdym roku przez osoby do tego 
zobowiązane za rok miniony oraz analizy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych 
złożonych w ciągu roku, w innych terminach, w związku ze zdarzeniami, z których wynika 
obowiązek złożenia oświadczenia majątkowego stanowi załącznik nr 43 do niniejszego 
protokołu.  
 

18) Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu we Włocławku dotycząca analizy 
oświadczeń majątkowych złożonych w 2022 r. przez radnych Rady Powiatu we 
Włocławku.  

 
Przewodniczący Rady powiedział, że zgodnie z dyspozycją art. 25 c ust. 1 ustawy z dnia 
5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym radni powiatu zostali zobowiązani do złożenia 
oświadczenia o swoim stanie majątkowym. Przewodniczący Rady, jako podmiot dokonujący 
analizy oświadczeń majątkowych, został zobowiązany do przedstawienia Radzie Powiatu 
informacji o: 
1) osobach, które nie złożyły oświadczenia majątkowego lub złożyły je po terminie, 
2) nieprawidłowościach stwierdzonych w analizowanych oświadczeniach majątkowych wraz 
z ich opisem i wskazaniem osób, które złożyły nieprawidłowe oświadczenia, 
3) działaniach podjętych w związku z nieprawidłowościami stwierdzonymi w analizowanych 
oświadczeniach majątkowych. 
Przewodniczący Rady poinformował, że dokonał analizy oświadczeń majątkowych złożonych 
przez radnych Rady Powiatu we Włocławku w roku 2022. Analizując treść oświadczenia, 
poddałem badaniu wszystkie dane dotyczące: poszczególnych składników, dochodów, 
zobowiązań lub wierzytelności pieniężnych oraz porównałem złożone oświadczenie 
majątkowe i kopię PIT z poprzednimi oświadczeniami i kopią PIT.  Sprawdziłem również, 
czy każda z rubryk została wypełniona w sposób zupełny i czy osoba składająca oświadczenie 
dopełniła obowiązku zgodnie z wymogami zachowania staranności oraz czy została wyraźnie 
określona przynależność poszczególnych składników majątkowych, dochodów i zobowiązań 
do majątku odrębnego i majątku wspólnego małżonków.   
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy mają uwagi, pytania do przedłożonej informacji?  
Radni nie podjęli dyskusji.  
Przewodniczący Rady powiedział, że jeżeli nie usłyszy głosu sprzeciwu, a głosu sprzeciwu 
nie było, to stwierdził, że Rada Powiatu we Włocławku w dniu 9 listopada 2022 roku przyjęła 
Informację.   
 
Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu we Włocławku dotycząca analizy oświadczeń 
majątkowych złożonych w 2022 r. przez radnych Rady Powiatu we Włocławku stanowi 
załącznik nr 44 do niniejszego protokołu.  
 

19) Oświadczenia radnych. 
 
Przewodniczący Rady przypominał, że w ramach realizacji tego punktu mogą być 
wygłaszane lub składane na piśmie do protokołu wyłącznie oświadczenia radnych. 
Przypominam, że interpelacje i zapytania składane są na piśmie do przewodniczącego rady, 
który przekazuje je niezwłocznie staroście.  
Przewodniczący Rady zapytał radnych czy chcieliby wygłosić lub złożyć na piśmie do 
protokołu oświadczenie?  
Radni nie złożyli oświadczeń.  
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20) Zamknięcie obrad XLVII Sesji Rady Powiatu.  

 
W związku ze zrealizowaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady w dniu 9 listopada 
2022 r. o godz. 14:30 zamknął XLVII Sesję Rady Powiatu we Włocławku.  
  

 
Przewodniczący Rady  

 
Zygmunt Stanisław Wierzowiecki  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ze Starostwa Powiatowego protokołowały: 

1) Katarzyna Dąbrowska-Czerwińska ………… 
2) Anita Sudomir –Ozdoba ……………………… 

 


